
Hotel

HD03900 Hanno Fair
Events

München 
8.4 kmRoute

Fahrplanauskunft Timetable

Beschreibung
Das 3-Sterne Hotel  liegt am Isarhochufer in einem typischen Münchner Viertel mit kleinen Läden, Restaurants und Cafés, 
wenige Gehminuten von Gasteig und Deutschem Museum entfernt. Zimmer und Serviced Apartments sind wohnlich und
komfortabel eingerichtet. . Einzel- oder Doppelzimmer, Maisonetten und Suiten stehen zur Verfügung. Die Serviced
Apartments sind mit einer kompletten Küche oder Kitchenette ausgestattet, die Ihnen die Möglichkeit zur Selbstversorgung
während Ihres Aufenthalts bietet. 

Description
The 3-star is located at the tread of the river “Isar” in a typical Munich quarter with little shops, restaurants and cafes within
walking distance of “Gasteig cultural center” and the “Deutsches Museum”. Infrastructure, transport facilities and the rooms
themselves guarantee comfort, short distances and in maybe rather little homesickness.
Cozy Rooms &  serviced apartments  for short and long stays. Single or double rooms, duplex and suites. Serviced
apartments are equipped with kitchenette which gives you the opportunity of self supply during your stay.

Hanno-Fair Events GmbH & Co. KG
info@hanno-fair.com
Tel +49 (0) 5321-352020
HRA 201858
Tax 21/205/06919
VAT DE306933138

persönlich haftende Gesellschafterin
Hanno-Fair Consult GmbH
GF Anette Burgdorf
HRB 205981
Amtsgericht und Sitz
der Gesellschaften: Goslar

Bank:

Holder
IBAN:
BIC:

Commerzbank
Schilderstr.,Goslar
Hanno-Fair Events GmbH & Co. KG
DE03 2684 0032 0712 6766 00
COBA DE FF 268

Angaben ohne Gewähr für Transport Information und evtl. Veränderungen an der Unterkunft durch die Vermieter/ das Hotel.
No liability for errors in the transport information or changes in the accommodation made by the host/ hotel.

http://link.hanno-fair.com/db/weg.php?Ident=HD03900
http://www.efa.de/gvh/index.jsp?sessionID=0&itdLPxx_P_itinerary_lines=400&nameState_origin=empty&command=&itdLPxx_extLogo=efaportal&suchen.y=5&suchen.x=6&language=de&type_destination=stop&type_origin=address&name_origin=Rablstr. 10&execInst=normal&requestID=1&name_destination=Messe%20Nord&place_origin=München&ptOptionsActive=1&place_destination=Hannover&nameState_destination=empty
http://www.efa.de/gvh/index.jsp?sessionID=0&itdLPxx_P_itinerary_lines=400&nameState_origin=empty&command=&itdLPxx_extLogo=efaportal&suchen.y=5&suchen.x=6&language=en&type_destination=stop&type_origin=address&name_origin=Rablstr. 10&execInst=normal&requestID=1&name_destination=Messe%20Nord&place_origin=München&ptOptionsActive=1&place_destination=Hannover&nameState_destination=empty
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Angaben ohne Gewähr für Transport Information und evtl. Veränderungen an der Unterkunft durch die Vermieter/ das Hotel.
No liability for errors in the transport information or changes in the accommodation made by the host/ hotel.
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